
Referat FAU-møte nr. 6 2024/2025 Østensjø skole  

 Møtested: Østensjø Skole, Personalrommet  

Dato: Tirsdag 8.  April 

Tidspunkt: 18.00-19:30 

Møteleder: Eirik Nordby  

Referent: Mari Bangstad (vara) 

 

Klasse  Representant til   
stede 

Tilhører gruppe 

1A  ?  

1B  Kaja Lund  

1C  Mari Bangstad 
(vara)  

 

2A  Marthe Aamodt   
Mikkelsen 

Trafikk 

2B  Line Styczen  Digital veileder 

2C  Maria Bjerk  Digital veileder 

3A    

3B  Benjamin Carr  Nettvett 

3C  Ann-Christin   
Oveland 

Nettvett/SMU 

4A  Randi Lunke  Trafikk 

4B  Kirsti Opsahl  AKS 



4C  Kristoffer Slettholm  Nettvett 

5A  Linda Smedstad  Trafikk 

5B  Henrik K. Bøhler  Trafikk 

5C   

6A  Silje B. Holseth  Nettvett 

6B   

6C  Eirik Nordby  Digital veileder 

7A  Espen Bertil   
Johansson 

Digital veileder 

7B  Susanne J.   
Gudbrandsen 

17.mai-komite +   
digital veileder 

7C  Leiv Peter Løvold  Trafikk 

 

 

Saksliste:  

1. Godkjenning av innkalling og referat  

Godkjent.  

 

2. Informasjon fra skolen  

a. Oppfølging av arbeidet med trivselsundersøkelsen med fokus på 6. 

trinn  

Rektor orienterte om at en ny kartlegging blant elevene på 6 trinn som ble 

gjennomført i mars, viser at tiltakene som er satt i gang virker og en betydelig 

forbedring i trivsel. Vi er ikke i mål og arbeidet med kulturendring på trinnet vil 

fortsette. 

 



b. Oppfølging av barnevakten-kurs  

 

Rektor orienterte om kurs for elevene på 4. Trinn. Det blir en time 

forelesning med for- og etterarbeid i klassene. Mulighet for at også 3 

trinn får samme tilbud innenfor samme kostnad som allerede er avtalt, 

når Barnevakten først kommer. 

 

c. Bygg og uteområdet 

Rektor orienterte om diverse vedlikehold og forbedringsarbeid: 

 

- Nytt underlag til ballbingen, byttes primo april.  
- Skolen har fått midler til å bygge opp skolehagen. Kobles opp mot faget mat og 

helse på 6. Trinn. Nytt klokketårn lovet klart til skolestart.  
- Alle skap i bygg 1 og 2 reparert.  
- Bygging av byomfattende spesialavdeling med uteområdene er i rute.  
- Støtunderlag utenfor bygg 3 og bygg 4 byttes trolig i år. 

 

Problemer med hærverkhelger og kvelder. Rektor sender en melding til alle 
foreldre på skolen om å se litt ekstra etter, er du på kveldstur med hunden; ta 
gjerne en sving innom i skolen osv. 

 

  

3. Høringsinnspill til «Skolebehovsplan 2026-2045» (behandlet som siste 
punkt) 

 

Det er ikke foreslått endringer direkte for Østensjø skole. Forslaget vil dersom det blir 
vedtatt berøre elevene ved Østensjø skole i den grad Skøyenåsen ungdomsskole får 
redusert antall skoleklasser (fra ni til fem) og i form av hvilke elever i nærområdet 
som begynner på Skøyenåsen. Manglerud ungdomsskole har ledig kapasitet. På 
kortere sikt er forslaget at Abildsø skole skal få utnytte den ledige kapasiteten, mens 
skolen pusses opp. På sikt kan spørsmålet om å flytte elever fra Østensjø til 
Manglerud likevel komme opp. Derfor kan det være hensiktsmessig å understreke 
den sterke tilhørigheten det store flertallet av elevene på Østensjø skole har (nord- 
og sør-) øst for Østensjøvannet til Godlia, Trasop og Oppsal. Mange går i 
barnehager og på fritidsaktiviteter som skaper et godt miljø på tvers i disse 
områdene. Det er også bekymring for eventuelt å få en betydelig mer trafikkfarlig 
skolevei fra det som nå er Østensjø skolekrets til Manglerud, i ungdomsskolealder. 

 



FAU-leder la frem forslag til høringsinnspill. Det ble enighet om å gi FAU-leder 
fullmakt til å ferdigstille og sirkulere et høringsinnspill som stiller seg nøytralt til de 
endringene som er foreslått for andre skoler, men som understreker tilknytningen det 
store flertallet av elever i Østensjø skolekrets har til nærområdet Godlia, Trasop og 
Oppsal. Høringsfrist 14. mai. 

 

4. Kasserer redegjør for økonomien til FAU  

Økonomien er nokså god, forutsatt 17. Mai inntekter omtrent som i 2024. I lys av 
prisstigning og planlagt pengebruk til aktiviteter som kommer elevene til gode, ble det 
diskutert om 17. Mai-komiteen skulle styre mot et overskudd eller mot å gå i null. 

 

Vedtak: Økonomien tilsier at 17. Mai komiteen bør styre mot et lite overskudd, men 
prisene skal ikke være høyere enn at alle har råd til å kjøpe noe.  

 

a. Behandling av søknad fra elevrådet om økonomisk støtte  

Elevrådet ønsker støtte til teqballbord, og har innhentet tilbud på dette. 

 

Vedtak: Enstemmig for å innvilge eleverådets søknad om teqball-bord til 30 336,- + 
frakt. 

 

5. Informasjon fra «Natteravn»-gruppa  

Synlighet har en effekt, er gruppas erfaring. 6 og 7 trinn starter opp igjen fra torsdag 
etter påske. En huskeliste og forslag til vaktplan vår og høst er utarbeidet. Nytt 
forslag til rute, som starter og ender på Oppsal samfunnshus, der vestene deles ut.  

Ny status på neste møte. 

 

 

6. Kort informasjon fra øvrige grupper  

a. Trafikkgruppa  

Lite nytt å melde.  

 

b. Nettvettgruppa  

Ja takk til at ekstra trinn (3?) får ekstra time med Barnevakten innenfor avtalt 
kostnad. 

 

c. AKS-gruppa  

Møte med Aks-leder ble utsatt, så lite nytt å melde. 



 

 

d. Digital veileder-gruppa  

Elevrådet hadde ingen kommentarer. Veilederen er publisert. Skal være et levende 
dokument. Videre oppfølging tema i neste FAU over sommeren.  

 

7. Diverse  

a. Oppfølging av 17.Mai jobbinga  

17. Mai godt i rute. 

B. 100-års feiring til høsten - bør ha en gruppe som styrer Elevrådet litt.  

Ingen bortsett fra FAU-leder meldte seg. Kanskje på neste møtet? 

 

 

Kommende møter:  

Mai: Uke 20 – tirsdag 13.  

Juni: Uke 24 – tirsdag 10. 


